
PR OT O KÓ Ł  Nr XXXV/2017 
z sesji Rady Gminy Świdwin 

odbytej w dniu 10 sierpnia 2017 r. 

Stan radnych.....................................15 
Obecnych na sesji 	 12 

Lista obecno ści stanowi załącznik do protoko łu. 

Ad. 1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorz ądzie gminnym 
otwarcia XXXVI2017 Sesji Rady Gminy Swidwin dokonała Przewodnicząca Rady - Pani 
Anna Olejniczak. 
Przewodnicząca Rady Gminy Swidwin powitała radnych, so łtysów oraz zaproszonych go ści: 

- Pana Kazimierza Lechockiego - Wójta Gminy Świdwin 
- Panią  Halinę  Czajkowską  - Sekretarz Gminy Swidwin 
- Pana Jana Bronowickiego - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Pana Ryszarda Miedzika - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Pana Mieczys ława Patyka - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Panią  Iwonę  Bobik - Zastępcę  Kierownika GOPS w Swidwinie 
- Pana Rafa ła Terleckiego - Prezesa Gminnego Zak ładu Gospodarki Komunalnej w Swidwinie 
- Panią  Dorotę  Adamiak - Kierownik Ref. OPiPF UG Swidwin 
- Pana Sebastiana Basiejko - Kierownika Referatu KSiZ UG Swidwin 
- Panią  Annę  Pietrykę  - Kierownik Referatu ROSiGK UG Swidwin 
- Panią  Katarzynę  Potocką  - Radcę  Prawnego Gminy Swidwin 

Przewodnicz ąca Rady Gminy szczególnie serdecznie powita ła nowo wybranego So łtysa 
Sołectwa Stary Przybys ław Pana Zbigniewa Niedzialka i wspólnie z Wójtem Gminy Swidwin 
wręczyła list gratulacyjny. 

Na podstawie listy obecno ści stwierdzono quorum do podj ęcia prawomocnych uchwa ł . 

Ad. 2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że protokó ł  z sesji 
Nr XXXIV/2017 z dnia 20.07.2017 r. wy łożony był  do wglądu w Biurze Rady i do momentu 
rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi do protoko łu. Radni w głosowaniu jawnym przyj ę li 
protokół  jednogłośnie, stosunkiem g łosów „za" - 12. 

Ad. 3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że porządek obrad podany by ł  w 
zaproszeniach na Sesj ę . Radni nie wnie śli uwag do przedstawionego porz ądku obrad. Wobec 
braku uwag Przewodnicząca stwierdzi ła, że porządek obrad jest porządkiem obowiązuj ącym. 



Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji. 
3. Przyj ęcie porządku obrad. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Czas dla samorządów. 
6. Sprawozdanie Przewodnicz ących Komisji Rady Gminy oraz Wójta Gminy z prac w okresie 
między sesjami. 
7. Podj ęcie uchwał : 

1) w sprawie uchylenia uchwa ły Nr XXXIV/2 18/2017 Rady Gminy Swidwin z dnia 20 
lipca 2017 r. w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego z inicjatywy 
mieszkańców w sprawie istotnej dla wspólnoty lokalnej; 

2) w sprawie uchylenia uchwa ły Nr XXXIV/2 19/2017 Rady Gminy Swidwin z dnia 20 
lipca 2017 r. w sprawie ustalenia sk ładu liczbowego Gminnej Komisji do spraw 
Referendum w Swidwinie i obwodowych komisji do spraw referendum; 

3) w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego z inicjatywy mieszka ńców w sprawie 
istotnej dla wspólnoty lokalnej; 

4) w sprawie ustalenia sk ładu liczbowego Gminnej Komisji do spraw Referendum w 
Swidwinie i obwodowych komisji do spraw referendum. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zakończenie. 

Ad. 4. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Pani Iwona Piotrowicz korzystaj ąc z obecno ści radnych powiatowych poinformowa ła, że od 
trzech lat jest problem z przystankiem w Bystrzynce, który jest w bardzo z łym stanie. Przystanek 
ten nie s łuży mieszkańcom, a tylko przeje żdżaj ącym rowerzystom jako postój, jest on 
zaśmiecony i do kapitalnego remontu. Musi by ć  porozumienie między powiatem i gminą  
dlatego, że jest to teren drogi powiatowej, je ździ tamtędy autobus, a jest to najbrzydszy, 
najbardziej niebezpieczny przystanek w ca łej gminie. Dodała, że z przystanku korzystaj ą  
rowerzyści, więc może warto byłoby zamiast przystanku zrobi ć  tam strefę  wypoczynkową  z 
dwoma wiatami, które mogłyby być  monitorowane i służyłyby tym, którzy rzeczywi ście się  tam 
zatrzymuj ą . Radna poprosi ła o interwencj ę  w tej sprawie. 

Przewodnicząca ,  Rady Pani Anna Olejniczak poruszyła sprawę  dotyczącą  zaproszenia 
delegacji gminy Swidwin do partnerskiej gminy Sanitz. Zapyta ła Wita, czy dostanie informacj ę  
kto jest odpowiedzialny za to, że przez ponad miesiąc imiennie kierowane do Anny Olejniczak 
zaproszenie jako Przewodniczącej Rady do niej nie dotar ło? 

Ad. 5. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Brak pytań  i wniosków. 

Ad. 6. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI RADY GMINY ORAZ 
WÓJTA GMINY Z PRAC W OKRESIE MI ĘDZY SESJAMI 

Pani Anna Olejniczak - Przewodnicząca Rady Gminy poinformowa ła, że w okresie 
międzysesyjnym Rada nie obradowa ła. 



Wójt Pan Kazimierz Lechocki przedstawi ł  informacj ę  z działalności w okresie między sesjami: 

Zadania realizowane przez Referat Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gosp. Komunalnej w 
bieżącym okresie: 

- wydano 3 zezwolenia na usuni ęcie 6 sztuk drzew; 
- wydano 10 za świadczeń  z planu zagospodarowania przestrzennego; 
- wydano 6 za świadczeń  dla rolników; 
- wydano 2 decyzje zatwierdzaj ące podział  nieruchomo ści oraz wydano 2 postanowienia 

opiniujące podział  nieruchomo ści; 
- nadano 1 numer porządkowy dla nowo wybudowanego budynku w miejscowo ści 

Swidwinek; 
- wyłapano 1 bezdomnego psa w miejscowo ści Krosino; 
- wydano 2 decyzje o rozgraniczeniu nieruchomo ści w Cieszynie i w Lekowie; 
- w związku ze z łożonym wnioskiem przez Radę  Sołecką  w Berkanowie w sprawie 

dzierżawy lub sprzedaży świetlicy w Berkanowie dokonano lustracji dzia łki nr 23 o 
powierzchni 17 arów oraz budynku świetlicy; na przedmiotowej dzia łce znajduje si ę  
wieża telefonii komórkowej T-mobile; na dzia łce zainstalowane s ą  urządzenia: wie ża o 
wysoko ści 60m, anteny modułu, wsporniki, drogi kablowe, światłowodowe, szafy ze 
sprzętem i kontenery z urządzeniami telekomunikacyjnymi, przy łącza elektryczne oraz 
system asekuracji i urządzenia klimatyzacyjne; w listopadzie 2016 r. gmina podpisa ła 
drugą  umowę  na dzierżawę  tej nieruchomo ści o czasie trwania umowy do 2026 r.; w 
wyniku dzierżawy gmina osiąga wymierne dochody; po ogl ędzinach budynku 
stwierdzono że nadaje si ę  on do rozbiórki; z uwagi na to gmina wstrzymuje decyzj ę  o 
sprzedaży tej nieruchomo ści; Wójt zaproponowa ł  utylizacj ę  budynku, gdyż  stwarza on 
zagrożenie dla mieszkańców i ludzi przemieszczaj ących się  tamtędy; 
Referat Rolny od 1 .08.br. do 31 .08.br. przyjmuje wnioski na zwrot podatku akcyzowego; 
wnioski są  do pobrania w Referacie Rolnym; do wniosku nale ży dołączyć  fakturę  za 
zakup oleju nap ędowego w okresie od 1 .02.br. do 31 .07.br.; 

Wójt odczyta ł  komunikat Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego oraz apel 
Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz G łównego Lekarza Weterynarii do hodowców 
trzody chlewnej (załącznik nr 1). Następnie poprosił  sołtysów o pobranie druków i ulotek 
informacyjnych po zakończeniu Sesji. 

Zadania realizowane przez Referat O światy, Promocji i Pozyskiwania Środków 
Finansowych w bieżącym okresie: 

- w dniu 3 sierpnia br. podpisano umowę  na projekt pt. „Wsparcie edukacyjne uczniów 
szkó ł  podstawowych i gimnazjalnych z terenu gminy Swidwin" przewidziany do 
realizacji w ramach Kontraktu Samorz ądowego Strefa Centralna realizowanego w 
ramach RPO WZ w latach 2014-2020; 

- trwaj ą  przygotowania zaświadczenia wpisu do ewidencji szkó ł  i placówek 
niepublicznych - zmiany dotycz ą  przedszkola „Republika Malucha" TPD w Kluczkowie; 

- na zaproszenie w ładz gminy Sanitz w dniach 22-24.09.br. odb ędzie się  wizyta 
przedstawicieli gminy Swidwin w miejscowo ści Sanitz; Wójt zaproponowa ł , by udział  w 
tej wizycie wzię li radni, so łtysi oraz kierownicy referatów z urz ędu gminy i jednostek 
podległych; Wójt poprosi ł  by do 25.08.br. potwierdzać  chęć  wyjazdu w Biurze Rady 
gminy Swidwin; 

- trwaj ą  prace przy budowie chodnika w Starym Przybys ławiu; 
- w dniu 31 .07.br. zosta ł  przyj ęty przez Radę  Ministrów dokument pi ątej aktualizacji 

Krajowego programu oczyszczania ścieków komunalnych; zosta ł  też  wydłużony czas na 
przyjmowanie wniosków w Działaniu 3.6 tj. na Wsparcie rozwoju systemów 
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oczyszczania ścieków RPO WZ; gmina jest przygotowana na to, by z łożyć  wnioski na 
kanalizacj ę  Bystrzynki i kanalizacj ę  Niemierzyna; 

Wójt zachęcił  do głosowania drogą  sms w plebiscycie G łosu Koszalińskiego na nominowaną  na 
Sołtysa Roku Panią  Bożenę  Wieczorek - So łtys Sołectwa Cieszyno. 

Zadania realizowane przez Referat Kultury, Sportu i Zdrowia w bie żącym okresie: 
- bieżąca obs ługa świetlic; 
- dowóz pensjonariuszy do Środowiskowego Domu Samopomocy w Kl ępczewie; 
- bieżąca obsługa wypoczynku letniego „Oaza 2017"; 
- udzielenie pomocy UKS „Ayatar" Lekowo przy realizacji zadania w ramach programu 

Klub 2017; organizacja wypoczynku letniego w miejscowo ści Oćwieka gm. Gąsawa woj. 
Kujawsko-Pomorskie; 

- rozstrzygni ęto zapytanie ofertowe na zadanie „Dostawa i instalacja ,  trybuny 
demontowalnej przy boisku pi łkarskim w miejscowo ści Krosino, gmina Swidwin"; 
wykonawcą  został  wybrany PPHU Prostar Poznań, a warto ść  zamówienia opiewa na 
38.745 zł ; 

- ogłoszono otwarty konkurs ofert 2017 II etap na zadania upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu w śród mieszkańców Gminy Swidwin o warto ści zadania 35.000 z ł  oraz 
upowszechniania kultury fizycznej i sportu w śród dzieci i młodzieży szkolnej z Gminy 
Swidwin o wartości zadania 20.000 z ł ; oferty na realizacj ę  wymienionych zadań  należy 
złożyć  w terminie do 1 8.08.br.; decyzja o wsparciu realizacji zada ń  zostanie og łoszona do 
25.08.br.; 

- ogłoszono przetarg na sprzedaż  środka trwałego tj. autobusu Autosan H6 tzw. żaczek; 
cena wywo ławcza 11.000 zł ; termin składania ofert do 25.08.br.; 

- trwaj ą  przygotowania do Do żynek Gminnych 2017 oraz do turnieju so łectw o szabl ę  
Wita, które odbędą  się  2.09.br. w miejscowości Rogalino; 

- do Gminy Świdwin wpłynęło zaproszenie dla zespo łu dziecięcego na spotkanie 
Fussballcamp in Sanitz w terminie 15-17.09.br. dla 15 zawodników i 2 opiekunów; 

Ad. 7. PODJĘCIE UCHWAL 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak poprosi ła Sekretarz Gminy Panią  Halinę  
Czajkowską  o przedstawienie projektów uchwa ł : 

- Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIV/2 18/2017 Rady Gminy Świdwin z 
dnia 20 lipca 2017 r. w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego z inicjatywy 
mieszkańców w sprawie istotnej dla wspólnoty lokalnej 

Pani Iwona Piotrowicz powiedziała, że przedstawione przez Pani ą  Sekretarz wyja śnienia są  
bardzo ogólne, natomiast ca ła dyskusja jaka by ła o terminach wygl ądała inaczej. Stwierdzi ła, że 
radni podj ę li uchwałę  dotyczącą  referendum po wyraźnych informacjach Pani Sekretarz o tym, 
że ta data jest dat ą, którą  ustali ła z urzędnikami w Urzędzie Wojewódzkim. 

Pani Halina Czaj kowska powiedziała, że jeżeli chodzi o uszczegó łowienie tego, jak najbardziej 
radna ma racj ę . Pani Sekretarz przygotowuj ąc projekt uchwa ły Nr XXXIV/218/2017, któr ą  w tej 
chwili należy uchylić , ustalała dokładnie termin publikacji uchwa ły z urzędem wojewódzkim 
ponieważ  wiedziała, że w ciągu 50 dni od opublikowania w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego nale ży przeprowadzi ć  referendum zgodnie z 
obowiązuj ącymi przepisami. Zgodnie z ustaleniami termin publikacji mial nast ąpić  w okolicy 
daty 23 sierpnia br., tak jak jest to zapisane w terminarzu czynno ści referendalnych. Niemniej 
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jednak urząd wojewódzki wcze śniej opublikował  uchwałę . Dodała, że sama była bardzo 
zdziwiona, zaskoczona i zdenerwowana, poniewa ż  nie miała na to wpływu. W zwi ązku z tym, że 
uchwała została opublikowana wcze śniej nie jest mo ż liwe dotrzymanie terminu przeprowadzenia 
referendum w ci ągu 50 dni od dnia publikacji. 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak stwierdzi ła, że w związku z wcześniejszym 
opublikowaniem uchwały, tak jak zapisano w uzasadnieniu, uchwa łę  należy uchylić  i podj ąć  na 
nowo. Późniejszy termin publikacji spowoduje to, że termin między publikacj ą  a datą  
referendum b ędzie mniejszy ni ż  50 dni, więc zostaną  spełnione ustawowe przes łanki. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zarządziła głosowanie nad uchwałą  w sprawie 
uchylenia uchwa ły Nr XXXIV/2 18/2017 Rady Gminy Swidwin z dnia 20 lipca 2017 r. w 
sprawie przeprowadzenia referendum gminnego z inicjatywy mieszka ńców w sprawie istotnej 
dla wspólnoty lokalnej 

Uchwalę  podj ęto jednog łośnie i nadano jej Nr XXXy/221/2017. 

- Uchwała w sprawie uchylenia uchwa ły Nr XXXI V/219/2017 Rady Gminy Świdwin z dnia 20 
lipca 2017 r. w sprawie ustalenia sk ładu liczbowego Gminnej Komisji do spraw Referendum w 
Swidwinie i obwodowych komisji do spraw referendum (uchwalę  podj ęto jednog łośnie i 
nadano jej Nr XXX V/222/2017) 

- Uchwała w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego z inicjatywy mieszka ńców w 
sprawie istotnej dla wspólnoty lokalnej 

Uchwalę  podj ęto glosami „za" - 8 g łosów, „przeciw" - 1 glos, „wstrzymuj ący się" - 3 
glosy i nadano jej Nr XXXy/223/2017). 

- Uchwała w sprawie ustalenia sk ładu liczbowego Gminnej Komisji do spraw Referendum w 
Swidwinie i obwodowych komisji do spraw referendum 

Uchwalę  podj ęto glosami „za" - 11 g łosów, „przeciw" - 1 glos i nadano jej 
Nr XXXV/224/2017). 

Ad. 8. ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA I INTERPELACJE 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odnosząc się  do zapytania Pani Iwony Piotrowicz powiedzia ł , 
że przystanek nie jest w łasno ścią  gminy, ale jest możliwość  odmalowania go ze środków 
funduszu so łeckiego Bystrzynki. Natomiast gmina nie jest w stanie podj ąć  decyzji co do jego 
istnienia, ponieważ  nie stanowi on maj ątku gminy. 

Pani Iwona Piotrowicz stwierdzi ła, że przystanek nie wymaga tylko malowania, ale kapitalnego 
remontu, bo tam nie ma pod łogi, ławki i innych elementów. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki powiedział , że być  może należy porozmawiać  z panią  sołtys na 
ten temat, sprawdzi ć  jak wygląda wykorzystanie funduszu so łeckiego, bo na chwilę  obecną  
trudno jest oceni ć  sytuacj ę . 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiadaj ąc na pytanie Przewodnicz ącej Rady Wójt 
poinformował , że do rozmowy mi ędzy nimi doszło we wtorek. Stwierdzi ł , że to on jest winny 
temu, że zaproszenie nie trafi ło do Przewodniczącej. Następnie odczyta ł  treść  zaproszenia jakie 
wpłynęło do gminy. Wójt wyja śnił , że zaproszenie by ło u niego na biurku, a zwykle przyj ęte jest 



że gdy kierowane jest do dwóch osób wtedy s ą  podwójne zaproszenia. Nieprawdą  jest, że 
zaproszenie by ło kierowane imiennie tylko do Pani Przewodnicz ącej, ono było skierowane do 
obu osób. Wójt stwierdzi ł , że jego niedopatrzeniem by ło to, że nie sprawdzi ł  czy by ła druga 
kopia, czy trafi ła ona do biura rady. Zapyta ł , co miałby do ukrycia w tej sprawie, czy mia łby 
zabrać  swoj ą  rodzinę? Następnie przeprosi ł  za zaistnia łe zamieszanie. Wójt doda ł , że rozmowy 
z gminą  Sanitz toczy ły się  od maja, gdzie były uzgadniane ró żne terminy, ilo ść  osób oraz 
tematyka wyjazdu, która tak że uległa zmianom. Wójt przeprosi ł  ponownie, że nie dopatrzy ł  iż  
kopia nie trafi ła do Pani Przewodniczącej. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak powiedziała, że Wójt nie może zarzucać  jej 
kłamstwa, bo nie powiedzia ła, że zaproszenie by ło kierowane tylko do Anny Olejniczak. 
Stwierdzi ła, że skoro zaproszenie na wizyt ę  w partnerskiej gminie Sanitz kierowane jest zarówno 
do Przewodniczącej Rady jak i do Wójta, to takie zaproszenie powinno chocia żby ustnie zostać  
przekazane, żeby radni wiedzieli że są  zapraszani. Natomiast o zaproszeniu Przewodnicz ąca 
dowiedziała się  od osób postronnych, mieszka ńców gminy. Dopiero po uzyskaniu informacji 
Przewodnicząca zapytała się  w biurze rady, czy jest dla niej zaproszenie i dlaczego do niej nie 
dotarło? Dopiero po upomnieniu si ę  o zaproszenie zosta ło ono do niej skierowane. 
Przewodnicząca stwierdzi ła, że pojawia si ę  pytanie, ile tego ,  typu pism nie trafia tam gdzie 
powinno, pism kierowanych do Przewodnicz ącej Rady Gminy Swidwin? 

Pan Krzysztof Kaszuba powiedział , że jest zniesmaczony t ą  sytuacj ą . Stwierdzi ł , że na pewno 
widać , że jest wspó łpraca z gmin ą  Sanitz, natomiast nie wida ć  że urząd gminy w Swidwiriie 
współpracuje z Radą  Gminy. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki powiedział , że według niego doskonałym miejscem na 
przekazywanie wszelkich informacji jest Sesja Rady Gminy lub posiedzenia komisji, gdzie s ą  
wszystkie zainteresowane osoby. Po to te ż  jest przewidziany punkt w programie Sesji - 
informacje z dzia łalności urzędu, więc to jest to miejsce i ten czas. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zapytała, dlaczego tej informacji nie by ło na 
Sesji w dniu 20 lipca 2017 r.? 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiedział , że jest dzisiaj. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak stwierdzi ła, że dobrze że nie we wrze śniu. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki powiedział , że Przewodnicząca może z tego żartować  i robić  
różne uśmieszki, bo ma takie prawo, tylko czy to co ś  zmienia? 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak stwierdzi ła, że tak jak powiedzia ł  radny 
Krzysztof Kaszuba brak jest wspó łpracy. 

Pan Krzysztof Kaszuba dodał , że to jest żenada, aby Wójt nie rozmawia ł  o sprawie przez 
miesiąc czasu z Przewodniczącą  Rady Gminy. 

Ad. 9. WOLNE WNIOSKI 

Pan Henryk Mich zwrócił  się  do radnych powiatowych i powiedzia ł , że wiadomo w jakim 
stanie jest droga nr 152. Ostatnio by ła tam wichura po której min ęły już  dwa lub trzy tygodnie, 
natomiast drzewa nadal le żą  na drodze. Radny zapyta ł  jak długo jeszcze wyrwy i drzewa b ędą  
tam leżały? 



Pan Ryszard Miedzik powiedział , że posiada bieżącą  informacj ę  na temat zdarzenia na tej 
drodze. Poinformowa ł , że pierwszy raz zg łosił  sprawę  w starostwie we wtorek i Starosta od razu 
zadzwoni ł  do Pana S ławomira Szpigla z Wojewódzkiego Zarz ądu Dróg. W dniu dzisiejszym 
ponownie zgłosił  sprawę  Staro ście, który otrzyma ł  zapewnienie od kierownika S ławomira 
Szpigla, że być  może dzisiaj lub najpó źniej jutro przeprowadz ą  działania w postaci zasypania 
dołów i utwardzenia wyrw. To jest droga wojewódzka, wi ęc gmina i powiat mog ą  tylko w tej 
sprawie interweniowa ć . Wojewódzki Zarząd Dróg nie dysponuje specjalistyczną  brygadą, więc 
w międzyczasie ogłosił  przetarg i po tych dzia łaniach doraźnych zostanie to zrobione na dobre. 

Pani Iwona Piotrowicz wróci ła do poruszonego przez ni ą  problemu, który składał  się  z dwóch 
problemów - pierwszy to by ł  problem przystanku, a drugi który wydawa ło się  że można 
rozwiązać  postawieniem wiat wypoczynkowych w okolicach Bystrzynki. Radna powiedzia ła, że 
nie chce si ę  wtrącać  jak mieszkańcy Bystrzynki chc ą  wydać  pieniądze z funduszu so łeckiego, ale 
kiedy była u nich na zebraniu wiejskim to mówili, że nie czuj ą  się  związani z tym przystankiem 
dlatego, że z niego nie korzystaj ą. W związku z tym ich pierwsza propozycja by ła taka, by go 
zlikwidować . Natomiast jeżeli już  jest to może warto połączyć  to w jakąś  funkcj ę , która byłaby 
użyteczna. Stąd prośba radnej o to, by radni powiatowi si ę  w to zaangażowali. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zwróci ła się  z apelem do zebranych, żeby 
przestali wierzy ć  w retorykę , że gdy Przewodnicząca zadaje pytania i docieka to atakuje, b ądź  
„czepia si ę". Jeżeli pyta to tylko dlatego, że ma wątpliwości, że co ś  wcze śniej sprawdzi ła - 
odniosła się  do dzisiejszej sesji. W zwi ązku z zadanymi przez Przewodnicz ącą  pytaniami na 
komisji, była sytuacja jaka by ła, okazało się  że pytania nie by ły bezpodstawne, wynika ły tylko i 
wyłącznie z tego że zostały sprawdzone wszelkie warianty, by ły wątpliwo ści. Nie było żadnej 
woli ataku, bo nigdy nie ma woli ataku, zawsze jest tylko wola tego, żeby podejmowane 
uchwały były wjak najlepszym porządku. 

Ad. 10. ZAKOŃCZENIE 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia Przewodnicz ąca Rady Gminy zamkn ęła 
XXXV/2017 Sesj ę  Rady Gminy Swidwin. 

Na tym protokó ł  zakończono. 

Przewodnicząca Rady 

mgr nna O"ejniczak 

Protokołowała 

Izabela Zayoj ska 
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